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                                                         Z Á P I S N I C A  

 

         zo 6. zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 14. 12. 2023 o 17.00 hod.  

                    v zasadacej miestnosti obecného úradu v Zemplínskej Teplici.  

 

PRÍTOMNÍ :                                                          Za OcÚ :  

 

Rastislav Majoroš, starosta obce                             Ing. Zuzana Mihóková, samost. odbor. referent  

Ján Komáromi, poslanec                                         Ivana Andrejková, samost. odbor. referent 

Maroš Čižmár, poslanec 

Ing. Marek Kaňuch, poslanec                                                                      

Doc. Ing. Ján Molnár, PhD., poslanec a zástupca starostu                                                                                                    

Jozef Artim, poslanec  

Lukáš Spišák, poslanec 

MDDr. Štefan Šosták, poslanec  

Peter Spišák, poslanec– dostavil sa v priebehu rokovania 

 

Neprítomní:   

Peter Prezbruch, poslanec 

 

Ďalší prítomní: 

Ing. Patrik Ivanišin, kontrolór obce 

 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

      a/ Schválenie programu rokovania 

      b/ Voľba návrhovej komisie 

      c/  určenie overovateľov zápisnice  

      d/  určenie zapisovateľa 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Plnenie Programu sociálneho a hospodárskeho rozvoja obce za rok 2023 

4. Vyhodnotenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce za rok 2023 

5. Vyhodnotenie kamerového systému 

6. Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce 

7. Návrh na úpravu rozpočtu obce v roku 2023 

8. Návrh VZN č. 1/2023 o dani z nehnuteľnosti, dani za psa, dani za predajné automaty, dani za   

nevýherné hracie prístroje, dani za užívanie verejného priestranstva 

9. Návrh VZN č. 2/2023 o sociálnych službách 

10. Návrh na úpravu sadzobník poplatkov za služby poskytované obcou na rok 2024   

11. Stanovisko kontrolóra  a návrh na schválenie rozpočtu obce a ZŠ na rok 2024  

12. Prerokovanie rozpočtu obce  a ZŠ na roky 2025-2026    

13. Podpora formou úveru pre obce a vyššie územné celky podľa zákona  

o Environmentálnom fonde  (na verejné osvetlenie) a stanovisko kontrolóra k úveru 

14. Príspevok na financovanie centier voľného času a záujmového vzdelávania 

15. Návrh plánu kontrolnej činnosti v I. polroku 2024 

16. Návrh plánu zasadaní obecného zastupiteľstva v roku 2024 

17. Rôzne – výzva z Fondu na podporu športu 

                  - žiadosť o retardér na Obchodnej ulici            

                  - rekonštrukcia rozhlasu 

18. Informácie starostu obce 

19. Interpelácie poslancov 
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20. Dotazy a dopyty občanov  

21. Záver   

 

Doplnenie do bodu Rôzne - Nákup konvektomatu do kuchyne MŠ 

- Zrušenie VZN č. 4/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a                    

                                             mzdy škôl a školských zariadení zriadených obcou Zemplínska   

                                            Teplica 

  

1. Otvorenie - schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľky,  

 overovateľov  zápisnice a voľba návrhovej komisie  

 

Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Rastislav Majoroš, starosta obce. Privítal 

prítomných a konštatoval, že z počtu 9 poslancov je prítomných 7 poslancov a zasadanie obecného 

zastupiteľstva je uznášania schopné.                 

Oboznámil ich s programom rokovania. Starosta dal hlasovať o predloženom programe.  

Poslanci navrhovaný program jednomyseľne schválili. Zo strany obce bolo navrhnuté doplnenie 

programu do bodu Rôzne, a to: - Nákup konvektomatu do kuchyne MŠ a Zrušenie VZN č. 4/2022 o 

určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy škôl a školských zariadení zriadených obcou Zemplínska   

Teplica. Poslanci doplnenie programu jednohlasne schválili. 

 

Za overovateľov určil poslancov:  Jozef Artim 

                                           Ján Komáromi                           

                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Za zapisovateľku určil: Ing. Zuzana Mihóková 

 

Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci: Doc. Ing. Ján Molnár, PhD. 

                                                            Maroš Čižmár 

                                                            Ing. Marek Kaňuch            

                                                                         

  K tomuto bodu programu boli prijaté uznesenia č. 86/XII/2023, 87/XII/2023, 88/XII/2023. 

 

2. Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení za obdobie od 21.6.2023 do dnešného dňa vypracoval a predložil 

kontrolór obce Ing. Ivanišin. Konštatoval, že uznesenia obsahujúce úlohu sú splnené resp. sa plnia. 

Poslanci správu jednohlasne schválili. K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 

89/XII/2023. 

 

3. Plnenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce za rok 2023 

Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce je spolu s územným plánom jedným zo 

strategických dokumentov obce. Vypracovanie tohto dokumentu nariaďuje obciam  zákon č. 

539/2008 Z. z. o podpore regionálneho rozvoja, pričom obce ho musia mať spracovaný obzvlášť v 

prípade, ak sa uchádzajú o akékoľvek financie z eurofondov alebo o štátne dotácie. PHSR ako aj 

všetky jeho prípadné následné zmeny schvaľuje obecné zastupiteľstvo.  

Odpočet plnenia plánu sa každoročne predkladá obecnému zastupiteľstvu, zahŕňa najmä realizované 

a pripravované investičné a neinvestičné projekty v obci za rok 2023. Správu bola poslancom 

vopred zaslaná mailom, bez pripomienok bola vzatá na vedomie. K tomuto bodu programu bolo 

prijaté uznesenie č. 90/XII/2023. 

 

4. Vyhodnotenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce za rok 2023 

V zmysle zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách § 83  má každá obec povinnosť 

vypracovať Komunitný plán sociálnych služieb. Náš KP bol schválený obecným zastupiteľstvom v 

9/2022 a platí na roky 2022 – 2030. Z tohto dokumentu nám vyplýva povinnosť jedenkrát ročne 
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predložiť správu o plnení a celkovej sociálnej situácii v obci. Správa sa zameriava na jednotlivé 

priority komunitného plánu a ich obsahovú náplň v r. 2023, najmä na opatrovateľskú službu, 

komunitné centrum a terénnu sociálnu prácu. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 91/XII/2023. 

 

5. Vyhodnotenie kamerového systému 

Správu o vyhodnotení kamerového systému za rok 2023 vypracoval a predložil starosta R. Majoroš. 

Kamery sú v obci namontované od r. 2013, monitorujú kritické miesta z pohľadu dopravy a 

bezpečnosti. Kamerový systém zlepšuje bezpečnosť v obci, pôsobí preventívne a prispieva k 

odhaľovaniu páchateľov priestupkov a trestných činov. Obec zvažuje výmenu prevádzkovateľa 

kamerového systému a v roku 2023 plánuje rozšírenie siete kamier a ich výmenu za modernejšie so 

širším záberom. Poslanci správu vzali na vedomie. K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie 

č. 92/XII/2023. 

 

V priebehu nasledujúceho bodu programu sa na zasadnutie obecného zastupiteľstva dostavil 

poslanec Peter Spišák, čím sa počet poslancov zvýšil na 8. 

  

6. Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce 

Obec obdržala písomné žiadosti od troch organizácií.  

Základná organizácia Jednoty dôchodcov Slovenska Zemplínska Teplica požiadala obec 

o príspevok so zaradením do rozpočtu na rok 2024 na činnosť organizácie a osobitne na činnosť 

folklórnej skupiny pôsobiacej pri ZO JDS. 

Futbalový klub Zemplínska Teplica požiadal obec o dotáciu z rozpočtu obce na svoju činnosť v r. 

2024. Poslanec a zároveň prezident FK Ing. Molnár v krátkosti zhrnul pôsobenie klubu – minulú 

sezónu hodnotí ako úspešnú, z dna tabuľky sa prepracovali na 3. miesto, čo hráčov veľmi 

povzbudilo.  

Základná organizácia Fénix Zemplínska Teplica, o.z. požiadala o dotáciu z rozpočtu obce na svoju 

činnosť a taktiež na reprezentovanie obce v Košickej minilige v malom futbale, zabezpečenie 

činnosti a účasti na turnajoch športového družstva FS Kerestur Team.  

Poslanci po zvážení žiadosti a finančných možností obce odsúhlasili poslanci  organizáciám dotácie 

vo výške 2 000,00 Eur pre JDS, 5 000,00 Eur pre FK a 1 000,00 Eur pre Fénix. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 93/XII/2023. 

 

7. Návrh na úpravu rozpočtu obce v roku 2023 

Návrh na úpravu rozpočtu obce na r. 2023 rozpočtovým opatrením č. 4 predložila ekonómka obce p. 

Andrejková. Jedná sa najmä o nevyhnutné presuny medzi položkami z dôvodu úpravy rozpočtu 

voči skutočnosti. Poslanci úpravu rozpočtu jednohlasne schválili. K tomuto bodu programu bolo 

prijaté uznesenie č. 94/XII/2023. 

 

8. Návrh VZN č. 1/2023 o dani z nehnuteľnosti, dani za psa, dani za predajné automaty, 

dani za   nevýherné hracie prístroje, dani za užívanie verejného priestranstva 

Obec navrhuje úpravu daňových sadzieb smerom nahor priemerne o 30%. Dôvody zvýšenia sú 

najmä obmedzovania príjmov samospráv predchádzajúcimi vládami, vysoká inflácia, ktorá zaťažuje 

výdavky samospráv a predražuje takmer všetky služby, vrátane prebiehajúcich rekonštrukcií a 

investičných projektov a ekonomické prognózy, ktoré oproti schváleným rozpočtom samospráv  

predpokladajú nižšie príjmy z podielových daní v nasledujúcich rokoch. Naposledy sa sadzby daní 

upravovali v r. 2014. Návrh VZN bol v súlade s legislatívou zverejnený na úradnej tabuli a webovej 

stránke obce. Poslanci sa po diskusii odsúhlasili zmeny sadzieb v navrhovanej výške s platnosťou 

od 1.1.2024 a VZN č. 1/2023 jednohlasne schválili. 
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9. Návrh VZN č. 2/2023 o sociálnych službách 

V tomto VZN je navrhovaná len 1 zmena, a to zvýšenie úhrady za 1 hodinu opatrovateľskej služby 

z pôvodnej sumy 0,40 Eur. Bežné sú sadzby od 2,00 Eur vyššie, u neverejných poskytovateľov sa 

hýbu okolo 4,00 Eur. Obec navrhuje sadzbu 1,50 Eur s ohľadom na príjmové pomery opatrovaných 

osôb a zároveň na náklady obce na poskytovanie opatrovateľskej služby. Poslanci sa po diskusii 

väčšinovo priklonili k návrhu obce a VZN č. 2/2023 schválili. 

 

10. Návrh na úpravu sadzobník poplatkov za služby poskytované obcou na rok 2024 
Starosta informoval poslancov, že obec od Úradu pre reguláciu sieťových odvetví obdržala potvrdenie o 

cene na  regulačné obdobie 2023 – 2027, ktoré stanovuje maximálnu výšku ceny za  cien za výrobu a 

dodávku pitnej vody verejným vodovodom a odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou 

kanalizáciou, ktoré môže obec vyrubiť občanom. 

Z dôvodu všeobecného nárastu cien a zvyšovania nákladov obce dáva poslancom na zváženie úpravu 

cenníka, a to navýšenie poplatku za kanál (stočné). Teraz je vo výške 0,50 Eur/m3, podľa potvrdenia o 

cene z by sa mohol zvýšiť na max. 0,62 Eur/m3, čo by znamenalo zvýšenie súčasného poplatku zo 17.- 

Eur/osoba/rok na 21,08 Eur/osoba/rok. Poslanci po diskusii o viacerých návrhoch nakoniec odsúhlasili 

navýšenie ceny za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou na 0,62 Eur/m3 od 

1.1.2024. K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 95/XII/2023. 

 

11. Stanovisko kontrolóra  a návrh na schválenie rozpočtu obce a ZŠ na rok 2024 

Rozpočet predstavuje základný nástroj finančného hospodárenia obce, ktorým sa riadi financovanie 

úloh a funkcií obce v príslušnom rozpočtovom roku. Rozpočtový proces a pravidlá rozpočtového 

hospodárenia sú upravené zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v platnom znení. 

Kontrolór obec Ing. Patrik Ivanišin predložil poslancom svoje stanovisko k návrhu rozpočtu obce 

na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026. Rozpočet je zostavený ako vyrovnaný v príjmovej aj 

výdavkovej časti. Je v súlade s platnou legislatívou a nariadeniami obce. Návrh rozpočtu bol 

v zákonnej lehote zverejnený na úradnej tabuli a stránke obce. Dáva kladné stanovisko, ale 

upozornil, že opatrenia prijaté na dnešnom zasadnutí tam nie sú zapracované, necháva na zvážení 

poslancov, či rozpočet príjmu teraz alebo až na ďalší rok po zapracovaní zmien, čo by znamenalo 

provizórium. Poslanci stanovisko kontrolóra vzali na vedomie a predložený návrh rozpočtu 

schválili s tým, že prípadné ďalšie úpravy budú predmetom najbližšieho rozpočtového opatrenia v r. 

2024.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 96/XII/2023. 

 

12. Prerokovanie rozpočtu obce  a ZŠ na roky 2025-2026    

Návrh rozpočtu subjektov územnej samosprávy musí byť v zmysle legislatívy zostavený minimálne 

na tri roky. Obec navrhuje výhľadovo rozpočet na roky 2025 a 2026 ako vyrovnaný v príjmovej 

a výdavkovej časti. Poslanci uvedený návrh prerokovali. K tomuto bodu programu bolo prijaté 

uznesenie č. 97/XII/2023. 

 

13. Podpora formou úveru pre obce a vyššie územné celky podľa zákona  

o Environmentálnom fonde  (na verejné osvetlenie) a stanovisko kontrolóra k úveru 

Starosta informoval poslancov o možnosti čerpania úveru z Environmentálneho fondu pre obce za 

zvýhodnených podmienok, určený na podporu investícií najmä nehospodárskeho charakteru 

súvisiacich so starostlivosťou o životné prostredie a so znižovaním emisií.  Vedeli by sme ho využiť 

na rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci, nakoľko máme vypracovanú projektovú 

dokumentáciu s rozpočtom, ktorú vyžijeme ako podklad na vyhlásenie verejného obstarávania. 

Kontrolór obce Ing. Ivanišin po zhodnotení podmienok úveru a finančnej kondície obce dal 

k prijatiu kladné stanovisko. Poslanci po diskusii jednohlasne schválili realizáciu uvedenej 

investície zameranej na rekonštrukciu verejného osvetlenia a prijatie úveru od Environmentálneho 

fondu. K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 99/XII/2023. 
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14. Príspevok na financovanie centier voľného času a záujmového vzdelávania 

Jedná sa o príspevok subjektom, ktoré toto vzdelávanie poskytujú pre deti a mládež od 5 do 15 

rokov s trvalým pobytom v našej obci. Výška príspevku z minulého roka je 60 Eur na jedného žiaka 

na rok.  Do dnešného dňa máme žiadosť od Základnej školy Z. Teplica – 100 detí a Mesta Košice – 

5 detí. Očakávame žiadosti od Mesta Sečovce a Trebišov – po ccá 10 detí. Poslanci po diskusii 

rozhodli, že príspevok ostáva na pôvodnej výške a poverili obecný úrad na vykonanie všetkých 

potrebných úkonov súvisiacich s poskytnutím príspevku. K tomuto bodu programu bolo prijaté 

uznesenie č. 99/XII/2023. 

 

15. Návrh plánu kontrolnej činnosti v I. polroku 2024 

Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 vypracoval a predložil kontrolór obecného úradu p. Ing. 

Patrik Ivanišin. Plán kontrol je vypracovaný v súlade so zákonom o obecnom zriadení a kontroly sú 

zamerané najmä na účinnosť, hospodárnosť a efektívnosť pri hospodárení a prípravu koncepčných a 

metodických materiálov obce.  Poslanci ho v predloženej podobe bez pripomienok schválili.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 100/XII/2023. 

 

16. Návrh plánu zasadaní obecného zastupiteľstva v roku 2024 

Podľa zákona je zastupiteľstvo povinné zísť sa minimálne 4-krát ročne.  Plánuje sa celkom 5 

zasadnutí v mesiacoch január, máj, júl, október a december. Počet zasadnutí obecného 

zastupiteľstva sa počas roka môže zmeniť a zvýšiť podľa potreby. Dátum a čas každého zasadnutia 

je vopred oznámený verejnosti na obecnej tabuli a webovej stránke. K tomuto bodu programu bolo 

prijaté uznesenie č. 101/XII/2023. 

 

17. Rôzne  

A/výzva z Fondu na podporu športu 

Starosta informoval poslancov, že v novembri bola vyhlásená nová výzva z Fondu na podporu 

športu na vybudovanie multifunkčného ihriska. Máme pripravené všetky podklady - projekt, 

právoplatné stavebné povolenie a ukončené verejné obstarávanie, spolufinancovanie projektu je vo 

výške min. 30%. V minulej výzve obec nebola úspešná. Poslanci jednohlasne odsúhlasili zapojenie 

sa do výzvy a zabezpečenie potrebného spolufinancovania. K tomuto bodu programu bolo prijaté 

uznesenie č. 102/XII/2023. 

 

B/žiadosť o retardér na Obchodnej ulici            

Obec obdržala požiadavku od občanov bývajúcich v bytových domoch na Obchodnej ulici na 

inštaláciu spomaľovacieho zariadenia z dôvodu rýchlej jazdy automobilov, ktorá ohrozuje najmä 

deti a znižuje kvalitu života obyvateľov. Starosta – montáž retardéra nie je možná bez povolenia 

dopravného inšpektorátu a ďalších organizácií, pravdepodobne bude potrebné nechať vypracovať 

projektovú dokumentáciu, ktorá určí počet a konkrétne umiestnenie zariadenia v súlade so všetkými 

predpismi. Myslieť treba aj na zimnú údržbu cesty. Poslanci po diskusii väčšinovo odsúhlasili 

montáž retardéra a poverili obecný úrad na preverenie podmienok realizácie na príslušných 

inštitúciách. K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 103/XII/2023.  

 

C/rekonštrukcia rozhlasu 

Starosta opätovne predložil poslancom ponuku firmy GBS, s.r.o. Veľaty,  ktorú prezentovali na 

zasadnutí OZ dňa 21.6.2023 a táto ponuka bola vzatá na vedomie. Firma v našej obci  dlhodobo 

prevádzkuje internet a žiada obec o odkúpenie resp. prenájom stĺpov miestneho rozhlasu na 

natiahnutie hybridného kábla, ktorý bude obsahovať dve žily: pre rozvod obecného rozhlasu a 

zároveň optické vlákna pre internet, ktoré je možné využiť napr. aj na kamerový systém. 

Odstránenie starej kabeláže, montáž a údržba kábla, taktiež orezanie zasahujúcich porastov bude na 

ich náklady. Firma predložila konkrétnu písomnú ponuku so znázornením situácie a návrhom 

ďalších možností pre obec, napr. ponúkajú aj výmenu reproduktorov a dodanie základňovej stanice 

na náklady obce. Starosta  - vrátil sa k tejto ponuke, nakoľko rozhlas je v dezolátnom stave, 
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rekonštrukcii sa nevyhneme, taktiež potrebujeme vyriešiť časti obce, ktoré rozhlas nepokrýva.  

Prijatím ponuky od GBS sa nám pokryje časť nákladov.  Poslanci po diskusii návrh jednohlasne 

odsúhlasili.  K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 104/XII/2023. 

            

D/ Nákup konvektomatu do kuchyne MŠ 

Starosta informoval poslancov o potrebe zakúpenia konvektomatu do kuchyne materskej školy, 

nakoľko súčasné zariadenia sú pomerne zastaralé. Zároveň by sa zakúpilo aj odsávacie zariadenie. 

V zmysle platných zásad hospodárenia s majetkom obce je potrebné, aby zastupiteľstvo rozhodlo o 

nákupe hnuteľného majetku v hodnote vyššej ako 5000.- Eur. Na základe vykonaného prieskumu 

trhu bude táto suma pravdepodobne prekročená. Poslanci po doplňujúcich otázkach zakúpenie 

zariadení jednohlasne schválili. K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 105/XII/2023. 

  

E/ Zrušenie VZN č. 4/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy škôl a školských 

zariadení zriadených obcou Zemplínska Teplica 

Starosta informoval poslancov, že z dôvodu úpravy legislatívy sa zmenilo sa financovanie škôl a 

školských zariadení, už nie potrebné určovať výšku dotácie všeobecne záväzným nariadením, 

školám sa do 31. januára oznámi výška schváleného rozpočtu a pošle sa im každý mesiac 1/12 

sumy. Poslanci VZN č. 4/2022 jednohlasne zrušili.  

 

18. Informácie starostu obce 

Miestne občianske a poriadkové služby – schválený projekt na 30 mesiacov a 6 osôb, sme vo fáze 

podpisu zmluvy, začiatok sa predpokladá od 1.2.2024 

Kanalizácia Cintorínska – podali sme žiadosť na Environmentálny fond o dotáciu na r. 2024, 

žiadosť z 2023 je v zásobníku projektov 

Cesty Záhradná a Cintorínska – dokončujú sa, oficiálne odovzdanie stavby sa predpokladá 19.12. 

Opatrovateľská služba – bude ukončená k 31.12.2023, mala by byť nová výzva cez Úrady práce, 

zatiaľ nie je vyhlásená 

Žiadosti nájomníkov v bytových domoch B a C – požadujú výmenu zvončekov na čipové a ďalšie 

požiadavky, z ktorých niektoré vieme vyriešiť vo vlastnej réžii ako napr. vyčistenie odkvapov, 

opadnutá dlaždica, orezanie stromov. Požiadavka na revíziu kotlov - je to povinnosťou nájomníkov. 

K otváraniu na čip by sme potrebovali cenové ponuky. Poslanci – systém na čipy je finančne 

nákladný,  v prvom rade treba preveriť, či súčasný systém zatvárania naozaj nefunguje. 

Kamerový systém – ako bolo spomínané v správe o vyhodnotení, plánujeme rozšírenie systému, 

vyčlenili sme na to financie v rozpočte a rokujeme o spolupráci s novou firmou 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 106/XII/2023. 

 

19. Interpelácie poslancov 

Poslanec L. Spišák – pýta sa na potok za obecnými bytovkami, je neudržiavaný 

Starosta – nie je to náš majetok, ale už dlhodobo zvažujeme osloviť Povodie Bodrogu a Hornádu, či 

by sa to dalo riešiť v spolupráci s nimi, bolo by to vhodné územie napr. na oddychovú zónu 

 

Poslanec J. Komáromi – pýta sa na zberný dvor, najmä na biologický odpad, má skúsenosť z inej 

obce, kde takéto riešenie existuje 

Starosta – zberný dvor je dlhodobým zámerom obce 

 

Poslanec Ing. M. Kaňuch – ako člen Rady MŠ má pár otázok - konvektomat už sa preberal, pýta sa 

na oplotenie areálu 

Starosta – oplotenie sa plánuje na jar, urobili sme prieskum trhu, v rozpočte sú vyčlenené financie 

na tento účel 
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Poslanec M. Čižmár – vyvýšený vjazd do domu na Obchodnej ulici spôsobuje dlhodobo problémy, 

hrozí poškodenie áut 

Starosta – cesta na Obchodnej sa robila pred rokmi, preveríme však možnosť, či by sa to nedalo 

nejako sfrézovať 

 

Poslanec Ing. J. Molnár – dáva návrh na navýšenie platu starostu na 1 mesiac ako formu 

koncoročnej odmeny.  Ostatní poslanci sa s návrhom stotožnili a jednohlasne odsúhlasili 30% 

navýšenie platu za mesiac 12/2023. 

 

Poslanec J. Artim – zároveň veliteľ DHZ – je potrebné do budúcna riešiť kúrenie v požiarnej 

zbrojnici, elektrina je drahá a kvôli technike je nevyhnutné temperovať min. na 5 ºC, pripomenul aj 

opravu strechy – odpadnutý podhľad 

Starosta – plyn tam nie je možné doviesť, možnosťou je kúrenie peletkami ako v Komunitnom 

centre, strechu opravíme na jar. 

Kontrolór Ing. Ivanišin – navrhuje na prívod plynu využiť pozemok nejakého iného vlastníka, ktorý 

už nie je v ochrannom pásme potoka, starosta – preveríme, či by súhlasili 

Poslanec J. Artim – v zbrojnici chýba voda a hygienické zariadenie 

Starosta – kým sa nenájde riešenie, je možnosťou využívať budovu Komunitného centra, 

dohodneme podmienky. 

 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 107/XII/2023. 

 

20. Dotazy a dopyty občanov 

Neboli žiadne, nakoľko na zasadnutí OZ sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

21.  Záver 

Starosta obce Rastislav Majoroš poďakoval prítomným za účasť a týmto zasadanie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Zapísala: Ing. Zuzana Mihóková 

 

 

Overovatelia:  Jozef Artim 

                        

                       Ján Komáromi    

 

                                                                      

                                                                                             Rastislav Majoroš                                                                                                             

                                                                                                      starosta 
 

 

 


